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Svante Lööf deltog efter pausen 

 

 

 

 

 

Svantes Londonresa 
På styrelsemötet den 20/1 kom frågan upp om huruvida dirigentens resor (i detta fall 
Londonresan) ska betalas ur körkassan eller om dennes resor ska betalas ur egen 
ficka.  
Birgitta S. har pratat med tidigare ordföranden och kassörer om det finns något 
beslut på detta bakåt i tiden. Samtliga tillfrågade uppger att det bara har skett då 
kören åkt på körinternat och övat, inte på övriga resor där det varit kombinerade 
nöjes- och körresor. Birgitta har även kontaktat ABF för att höra om det finns några 
regler, vilket det inte gör. 
Efter diskussion kom styrelsen fram till att det var rimligt att dirigenten får betalt för 
de arbetstimmar som läggs ned på plats samt resa och två övernattningar, vilket 
krävs för att han skall kunna utföra sitt uppdrag.  
Beslutades att Birgitta delger detta till Svante omedelbart vid repetitionens paus. 



 
Svante var dock av annan åsikt och ansåg att han inte fått vara med att säga sin 
mening. Styrelsen och Svante träffades då på NSS kansli för att diskutera detta. 
Svantes egna förslag var att han inte skulle uppbära någon lön alls utan i stället få 
resan inkl övernattningar betald ur körkassan.  
Styrelsen beslutade enligt Svantes förslag. 
 
Birgitta redogjorde även för sin kontakt med ABF gällande dirigenters arvode i södra 
Stockholm.  
Styrelsen beslutade att Svantes arvode höjs från 150 kr till 250 kr per timme from 
2020-01-01 
 
 
 

 Birgitta Sandberg   Jenny Lättman-Masch 

Ordförande   Sekreterare 


